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OPENBARE ZITTING 

 

 

 

01 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERGADERING 

 

Het verslag van de vergadering van 17 december 2020 wordt unaniem goedgekeurd. 

 

 

 

02 KENNISGEVING GOEDKEURING BEGROTING 2021 

 

De politieraad neemt kennis van de goedkeuring van de begroting 2021 (met opmerking) door 

het provinciaal gouvernement. 

 

 

 

03 VERLENGING ONDERHOUDSCONTRACT VOOR DE VASTE ANPR-

CAMERA’S 

 

De politieraad gaat akkoord met de verlenging van het onderhoudscontract voor de vaste 

ANPR-camera’s met de firma Proximus, voor het totaal bedrag van € 16.077,59 incl. BTW. 

De nodige middelen zijn voorzien in de begroting 2021 onder art.nr.: 330/124-12.  

 

 

 

04 EXTRA SERVERCAPACITEIT 

 

De voorzitter licht het agendapunt toe. 

 

Raadslid Cornelis vraagt waarom er budget voorzien is voor een nieuwe telefooncentrale. 

  
POLITIEZONE K-L-M 

Naamcode 5409 

 

VERSLAG VAN DE POLITIERAAD VAN 25 februari 2021 



De korpschef antwoordt dat de huidige centrale verouderd is en dat er dringend moet 

uitgebreid worden.  Een nieuwe, moderne telefooncentrale is dus noodzakelijk. 

Raadslid Cornelis hoopt dat de uitbreiding van de servercapaciteit niet leidt tot minder blauw 

op straat. 

De korpschef stelt de raadsleden gerust.  De uitbreiding is noodzakelijk voor het verder 

uitbreiden van het mobiel werken. 

 

De politieraad gaat met algemeenheid van stemmen akkoord met de noodzakelijke uitbreiding 

van de servercapaciteit om te kunnen blijven thuis werken én toch ook de nodige verdere 

projecten te volbrengen. Hiervoor is momenteel voldoende budget, maar er zal wel in de 

begrotingswijziging 1/2021 een verhoging moeten gebeuren om de andere voorziene en 

noodzakelijke projecten te kunnen uitvoeren. 

De uitbreiding van de capaciteit wordt toegewezen aan de firma Lebon-IT, die instaat voor de 

werking van onze ICT-infrastructuur, en dit voor een bedrag van €39.437,36 (BTW incl.). 
 

 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op 

twee niveaus; 

 

Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, 

bestuurlijke aspecten; 

 

Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de 

provincie Vlaams-Brabant in politiezones; 

 

Gelet op artikel 1 van het Koninklijk Besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 

Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 

 

Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van de gemeenteraad inzake de 

organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het politieraad; 

 
Gelet op de wet van 24.12.1993 betreffende de overheidsopdrachten en sommige opdrachten voor 

aanneming van werken, leveringen en diensten; 

 

Gelet op het Koninklijk Besluit van 08.01.1996 betreffende de overheidsopdrachten voor 

aanneming van werken, leveringen en diensten en de concessies voor openbare werken;  

 

Overwegende dat we door de Coronamaatregelen ook in onze PZ proberen om maximaal 

thuiswerk mogelijk te maken en dat we hierdoor sinds november 2020 een overbelasting van onze 

infrastructuur vaststellen; 

 

Overwegende dat dit ertoe leidt dat onze servercapaciteit niet langer volstaat om alles vlot te laten 

werken;  

 

Overwegende dat we daarom aan onze vaste partner voor onze IT-infrastructuur, Lebon IT, een 

offerte gevraagd hebben voor de uitbreiding van onze capaciteit, waardoor we de ‘mobiele 

werkplekken’ op een aparte server kunnen laten draaien;  

 

Overwegende dat de kostprijs hiervoor € 39.437,36 incl. BTW bedraagt; 

 

Overwegende dat het probleem zich pas stelde sinds november 2020 en de begroting 2021 toen al 

opgemaakt was, maar deze uitbreiding essentieel is en noodzakelijk alvorens we verder kunnen 

met een aantal andere voorziene projecten inzake IT; 

 

Gelet op de gemeentewet; 

 

In openbare zitting; 



 

Met eenparigheid van stemmen. 

 
BESLUIT : 

 

Artikel 1 - De uitbreiding van de servercapaciteit, noodzakelijk voor een goede werking van de 

ICT-infrastuctuur, gelet op de uitbreiding van de thuiswerkmogelijkheden, mag 

uitgevoerd worden door Lebon IT, volgens de offerte voor €39.437,36. 

 

Artikel 2 - De nodige kredieten zijn beschikbaar in de begroting 2021 onder artikelnr. 330/742-

53, maar bij begrotingswijziging 1/2021 zal dit budget wel opgetrokken moeten 

worden voor het verdere uitvoeren van de andere geplande IT-projecten. 

 

Artikel 3 - Een afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan de firma Lebon IT en aan 

de provinciegouverneur.  
 

 

 

05 MOBILITEITSBEHOEFTE 2021-01 

 

De korpschef licht toe. 

 

Raadslid Heyvaert vraagt waarom er zoveel mobiliteitsaanvragen zijn binnen de politiezone. 

De korpschef geeft mee dat er verschillende redenen zijn om mobiliteit aan te vragen: dichter 

bij huis gaan werken, werken in een groter korps, andere uitdaging, … 

 

Raadslid Cornelis meldt dat in Brussel de overuren worden uitbetaald, gebeurt dit ook binnen 

de politiezone K-L-M?  Hij meldt eveneens dat het daar ook financieel aantrekkelijker zou 

zijn. 

De korpschef geeft mee dat in de politiezone K-L-M de overuren in eerste instantie 

gerecupereerd worden, dit is trouwens voorzien in het statuut. 

Raadslid Cornelis had graag geweten hoeveel operationele personeelsleden de politiezone telt. 

De korpschef meldt dat de politiezone momenteel 81,1 operationele personeelsleden telt. 

 

Raadslid De Vleeschouwer vindt de functie van wijkwerker zeer belangrijk.  Hij vraagt om dit 

als prioriteit te beschouwen en snel in te vullen.  Ook vraagt hij of de openstaande functies bij 

de dienst onthaal niet kunnen ingevuld worden door burgerpersoneel (CALog-

personeelsleden). 

De korpschef legt uit wat de taakinhoud is van de openstaande functies bij de dienst onthaal.  

Het gaat hier om geüniformeerde functies die niet kunnen ingevuld worden door CALog-

personeel. 

 

De politieraad neemt kennis van  het openstellen van volgende functies in de mobiliteitscyclus 

2021-01: 

- 2 INP Wijkwerking 

- 1 INP Jeugd & Gezin 

- 1 INP Onthaal 

- 1 INP Kantschriften 

- 1 INP toezicht- en interventiedienst 

- 1 HINP coördinator toezicht- en interventiedienst 

- 1 HINP Functioneel beheer 

- 1 HINP coördinator onthaal 

- 1 ICT-consulent 



 

De secretaris geeft nog mee dat de functie van HINP coördinator onthaal reeds ingetrokken 

werd. 

 

 

 

06 OPENSTELLEN 3 FUNCTIES INP VIA ASPIRANTENMOBILITEIT 

(CATEGORIE C): 2 INP TOEZICHT- EN INTERVENTIE EN 1 INP 

WIJKWERKING 

 

De politieraad neemt kennis van het openzetten van 3 betrekkingen voor inspecteur van 

politie in de volgende aspirantenmobiliteit (categorie C): 

• 2 INP toezicht- en interventiedienst  

• 1 INP wijkwerking 
 

 

 

GEHEIME ZITTING 

 

 

11 VARIA 

 

Raadslid Cornelis meldt dat dit de laatste politieraad was die hij bijgewoond heeft.  Hij wenst 

de politiezone veel succes, vooral met veiligheid, en hij hoopt op meer blauw op straat. 

De voorzitter bedankt raadslid Cornelis. 

 

Raadslid De Vleeschouwer meldt dat de N-VA een enquête gehouden heeft over de eventuele 

oprichting van een BIN.  Er zijn vele reacties gekomen, vele mensen willen hieraan actief 

meewerken.  Er is een duidelijke behoefte aan meer veiligheid in de gemeente.  Raadslid De 

Vleeschouwer had graag het standpunt van de politie gekend. 

De korpschef antwoordt en geeft mee dat deze vraag ook vanuit het gemeentebestuur van 

Meise werd gesteld.  Hij verduidelijkt wat een BIN is en hoe het opgericht wordt.  Het 

gemeentebestuur heeft gekozen voor een andere oplossing, meer bepaald de oprichting van 

een buurtpreventienetwerk dat werkt via WhatsApp.  Er zijn reeds zes groepen werkzaam 

binnen de gemeente Meise.  Deze oplossing wordt lokaal gecoördineerd en de politie fungeert 

als partner binnen dit systeem.  Alles is duidelijk gestructureerd. 

Raadslid De Vleeschouwer is geïnteresseerd in de concrete werking hiervan. 

 

Raadslid Moeyersons vraagt naar een stand van zaken rond corona binnen de politiezone. 

De voorzitter meldt dat er een coronaploeg is die zoveel mogelijk controles doet bij de 

hotspots die gekend zijn.  Er worden vooral processen-verbaal opgesteld rond het 

samenscholingsverbod.  Voorlopig valt alles wel mee binnen de politiezone. 

Raadslid Moeyersons refereert naar de voorbije feestdagen (Kerstmis, nieuwjaar).  De 

korpschef antwoordt dat, wat corona betreft en het navolgen van de regels, het zelfs 

arrondissementeel wel goed zit, al zal de problematiek rond vuurwerk goed bijgehouden 

moeten worden. 
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